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How Not to Fear? 如何不會害怕? 
 
我們可以從另外一個人學到”如何不會害怕?”這個功課.這個人就是大

名鼎鼎的基甸/Gideon.  

 We can learn the lesson of "How not to fear? " from another person. This 
person i s Gideon. 
【士 Judg 6:2~6】 

【士 Judg 6:11~12】 

【士 Judg 8:28】 

 
 
我們的神要我們成為 “大能的勇士”. 我們要 怎麼樣達成呢?  

 Our God wants us to be " mighty man of valor ". How can we achieve this? 
 
A. Without God, you cannot change. 
沒有神, 你不可能改變. 

【書 Josh 1:9】 

 
B. There will be extreme pain for you to change.  
    你要經過撕心裂肺的痛苦去改變. 

 
“Trust God and let God _______________.” 

 
我們從基甸的故事, 我們來看一看需要怎麼樣的去改變?  

     From Gideon’s story, let's take a look at how we need to change? 
 

I. Accept God’s Vision for You. 接受上帝給你的異象. 

【士 Judg 6:14】 

Illustration 1: 
Illustration 2: 【弗 Eph 2:8~10】 

 
 

II. Leave Your Unholy Comfort Zone.   離開你那不聖潔的安樂窩. 

Illustration 3: 【士 Judg 6:25~30】 

Illustration 4: 【士 Judg 6:36~40】 

Illustration 5: 【路 Luke 12:20】 

Illustration 6: 
 
 

III. Step Out into the Road of No Return. 踏入那不歸路. 

【士 Judg7:1~3】 

【士 Judg 7:4~7】 

Illustration 7: 
Illustration 8: 
Illustration 9: 

 
IV. God will encourage us. 神會鼓勵我們. 

【士 Judg 7:9~14】 

 
 
Conclusion 
這個瘟疫終必過去, 最多一年或 18個月, 到了疫苗出來的時候, 像米甸人

一樣, 瘟疫就被制伏了.瘟疫過去之後, 神的國度是不是多了許多勇敢的

人? 還是只是有許多躲在床底下的人, 走了出來?  當下一個困難臨到的時

候, 我們是不是多了許多敢面對困難, 與困難爭戰的人? 還是繼續尋找床

底下的空間? 

The plague will eventually pass up to a year or 18 months. When the vaccine 
comes out, the plague will be subdued like the Midianites.  After the plague, 
will there merge many more brave people in the kingdom of God? Or just a 
few people who come out from under the bed?  When the next hardship 
comes, will there be many more people who dare to face and fight against 
the difficulties? 
 
 
 
Reflections: 
1. “God wants us to become man/woman of valor”, has this thought truly 
appear in your thoughts? Have you ever equated “obedience” with “timid”?  
What kind of inspiration does the changed life of Gideon give you? “神要我

們成為大能的勇士”, 這樣的思想在你的靈修默想裡面有出現過嗎? 你是

否曾經把 “順服” 和 “軟弱害怕” 畫成等號? 基甸改變的生命, 給了你甚麼

樣的啟示? 

 
2. From being timid to being courageous starts in small points as #1 (vision) 
and #2 (comfort zone).  Has God ever told you something in these regards?  
How was your response?  Do you think you need to do anything different 
from now on? 從軟弱到剛強的道路從很小的 #1 (異象), #2(安樂窩) 開始. 

上帝有在這方面對你說過話嗎? 你的反應是甚麼? 你覺得前面的道路應

該有甚麼不同嗎? 
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How Not to Fear? 如何不會害怕? 
 
我們可以從另外一個人學到”如何不會害怕?”這個功課.這個人就是大

名鼎鼎的基甸/Gideon.  

 We can learn the lesson of "How not to fear? " from another person. This 
person i s Gideon. 
【士 Judg 6:2~6】 

【士 Judg 6:11~12】 

【士 Judg 8:28】 

 
 
我們的神要我們成為 “大能的勇士”. 我們要 怎麼樣達成呢?  

 Our God wants us to be " mighty man of valor ". How can we achieve this? 
 
A. Without God, you cannot change. 
沒有神, 你不可能改變. 

【書 Josh 1:9】 

 
B. There will be extreme pain for you to change.  
    你要經過撕心裂肺的痛苦去改變. 

 
“Trust God and let God _______________.” 

 
我們從基甸的故事, 我們來看一看需要怎麼樣的去改變?  

     From Gideon’s story, let's take a look at how we need to change? 
 

I. Accept God’s Vision for You. 接受上帝給你的異象. 

【士 Judg 6:14】 

Illustration 1: 
Illustration 2: 【弗 Eph 2:8~10】 

 
 

II. Leave Your Unholy Comfort Zone.   離開你那不聖潔的安樂窩. 
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III. Step Out into the Road of No Return. 踏入那不歸路. 

【士 Judg7:1~3】 

【士 Judg 7:4~7】 

Illustration 7: 
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IV. God will encourage us. 神會鼓勵我們. 

【士 Judg 7:9~14】 

 
 
Conclusion 
這個瘟疫終必過去, 最多一年或 18個月, 到了疫苗出來的時候, 像米甸人

一樣, 瘟疫就被制伏了.瘟疫過去之後, 神的國度是不是多了許多勇敢的

人? 還是只是有許多躲在床底下的人, 走了出來?  當下一個困難臨到的時

候, 我們是不是多了許多敢面對困難, 與困難爭戰的人? 還是繼續尋找床

底下的空間? 

The plague will eventually pass up to a year or 18 months. When the vaccine 
comes out, the plague will be subdued like the Midianites.  After the plague, 
will there merge many more brave people in the kingdom of God? Or just a 
few people who come out from under the bed?  When the next hardship 
comes, will there be many more people who dare to face and fight against 
the difficulties? 
 
 
 
Reflections: 
1. “God wants us to become man/woman of valor”, has this thought truly 
appear in your thoughts? Have you ever equated “obedience” with “timid”?  
What kind of inspiration does the changed life of Gideon give you? “神要我

們成為大能的勇士”, 這樣的思想在你的靈修默想裡面有出現過嗎? 你是

否曾經把 “順服” 和 “軟弱害怕” 畫成等號? 基甸改變的生命, 給了你甚麼

樣的啟示? 

 
2. From being timid to being courageous starts in small points as #1 (vision) 
and #2 (comfort zone).  Has God ever told you something in these regards?  
How was your response?  Do you think you need to do anything different 
from now on? 從軟弱到剛強的道路從很小的 #1 (異象), #2(安樂窩) 開始. 

上帝有在這方面對你說過話嗎? 你的反應是甚麼? 你覺得前面的道路應

該有甚麼不同嗎? 


